
 
Protokół nr XXXV/22 

z XXXV Sesji Rady Powiatu  
w dniu 31 marca 2022 roku 

 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:09 otworzył obrady XXXV Sesji 

witając radnych, gości i pozostałych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni obecni 24: 

 na sali sesyjnej  -  10 radnych 

 on-line           -   14 radnych 

 

Radna nieobecna: 

 Katarzyna Kapica  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Na podstawie rekomendacji  

Zarządu Powiatu zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch dodatkowych 

punktów: 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym  na terenie powiatu częstochowskiego oraz 

sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w tych przewozach - 

jako pkt. 16.  

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Kołomyjskiego (Ukraina) dotkniętego działaniami wojennymi -  jako pkt. 17 

Kolejne numery punktów zmieniają się odpowiednio. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym  na terenie powiatu częstochowskiego 

oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w tych przewozach 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” przyjęła ww. 

wniosek.   
 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnych cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym na terenie powiatu częstochowskiego oraz 

sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w tych przewozach - jako pkt. 16.  

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta 

Wierzbińska, Adam Wochal 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Kołomyjskiego (Ukraina) dotkniętego działaniami wojennymi. 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” przyjęła ww. 

wniosek.   
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kołomyjskiego (Ukraina) dotkniętego działaniami wojennymi 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta 

Wierzbińska, Adam Wochal 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi i propozycje zmian. Wobec braku 

głosów poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z przegłosowanymi poprawkami.  

 

Rada Powiatu przyjęła porządek obrad 23 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XXXV Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Komendy Miejskiej Policji nt. stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

w powiecie częstochowskim w 2021 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2022 – 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie za 2021 rok oraz wykazu potrzeb w 

zakresie pomocy społecznej. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy Organizatora 

Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podniesienia minimalnego wynagrodzenia rodzinie 

zastępczej zawodowej i prowadzącemu rodzinny dom dziecka. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny stanu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego dla powiatu częstochowskiego za 2021 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania z budżetu Powiatu Częstochowskiego doraźnej 

pomocy obywatelom Ukrainy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym  na terenie powiatu częstochowskiego oraz 

sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w tych przewozach. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kołomyjskiego 

(Ukraina) dotkniętego działaniami wojennymi. 

18. Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku środków z Funduszu 

Przeciwdziałania Covid-19 za 2021 rok. 

19. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

21. Zamknięcie obrad XXXV Sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXXIV/22 z sesji w dniu  

2 marca 2022 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół nr XXXIV/22: 23 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Adam Wochal 

2. Edyta Wierzbińska 

 

Rada Powiatu powołała Komisję Uchwał i Wniosków w ww. składzie: 23 głosami „za”. 
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres od  

24 lutego do 31 marca 2022 roku obejmujące zagadnienia omawiane na posiedzeniach 

Zarządu, w tym podjęte uchwały. Sprawozdanie zawiera informację o zadaniach 

realizowanych przez poszczególne wydziały Starostwa i inne jednostki organizacyjne 

powiatu. Szerzej odniósł się do kwestii: 

 Działania związane z przyjmowaniem uchodźców z Ukrainy, jak: organizowanie 

pomocy, rejestracja, spotkania ze służbami państwa, transport, zgłaszania miejsc do 

zakwaterowania,  zbiórki i koordynacja całokształtu spraw. Na dziś zgłoszonych jest 

łącznie przez powiat i gminy 313 miejsc, 204 osoby są  tam zakwaterowane, 110 

miejsc pozostaje wolnych. W budynku starostwa działa punkt recepcyjny i punkt 

zbiórki darów. Dzięki współpracy powiatu z 16 gminami ukraińska obrona 

terytorialna otrzymała asortyment o wartości 250 tys. zł  (w tym środki powiatu 

50 tys. zł). Dzisiaj wiceprzewodniczący rady G. Dyner wraz z członkiem zarządu A. 

Morzykiem wyruszają  z kolejnym konwojem pomocowym do Ukrainy. Pomoc dla 

Ukrainy również zdeklarował powiat bodeński z Niemiec przekazując na ten cel 40 

tys. euro. Uchwała w tej sprawie będzie procedowana na dzisiejszej sesji.   

 Sytuacja związana z covid-19. W DPS w Blachowni stwierdzono ponowne ognisko 

zakażenia koronawirusem. W marcu zachorowało 24 pensjonariuszy i 5 pracowników. 

Wszystkie osoby były zaszczepione. Stan ich zdrowia jest stabilny. 

 Plany wprowadzania nowych kierunków kształcenia w ZSz w Złotym Potoku i  w 

Koniecpolu  (kierunek energetyczny i elektryczny oraz związany z pozyskiwaniem 

energii), w tym możliwości finansowe utworzenia i wyposażenia pracowni.  

 Narzucona przez Zarząd Dróg Wojewódzkich budowa sygnalizacji świetlnej w m. 

Kokawa wychodząca poza ramy ustalonej współpracy.  

 Aneksowanie umów z przewoźnikami obsługującymi powiatowe linie komunikacyjne 

z uwagi na wzrost kosztów wynikających z rynku paliw. 

 Zapowiedź nowego dyrektora szpitala w Blachowni o dalszych kierunkach 

funkcjonowania jednostki. 

 Zgłoszenie 5 wniosków drogowych do Programu Polski Ład. 

 Spadek do listy rezerwowej 2 zadań drogowych w Rządowym Funduszu Rozwoju 

Dróg. 

 Tryb pracy w starostwie, która wraca do normalności. Wszyscy petenci będą  

przyjmowani. Jedynie obsługa petentów w wydziale Km będzie odbywać się bez 

zmian. 

 Remont parteru budynku starostwa, który w wyniku przetargu będzie droższy o 

170 tys. zł, niż kosztorys. 

Sprawozdanie wraz z informacją o lokalizacji obiektów dla uchodźców stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu.  
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Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował  Komendantowi Policji za osobiste przybycie 

i złożył gratulacje z okazji objęcia stanowiska i awansu, przypominając, że od lat z małymi 

przerwami jest powiązany służbowo z Częstochową.  

 

Komendant Miejski Policji Dariusz Kiedrzyn przedstawił informację nt. stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu częstochowskiego w 2021 roku w 

formie prezentacji multimedialnej stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. W 

2021 roku odnotowano 1538 wszystkich przestępstw, co w porównaniu do 2020 roku oznacza 

wzrost o 114. Liczba zdarzeń drogowych wyniosła 1675, liczba kolizji 1561, liczba zabitych 

12, liczba rannych 153. Wzrost przestępczości wiąże się min. in. ze wzrostem przestępczości 

komputerowej oraz oszust „ na wnuczka”. Na chwilę obecną odczuwany jest niedobór 

funkcjonariuszy policji  zarówno w mieście, jak i w gminach. Sytuacja jednak za chwilę się 

poprawi, bo już nie muszą kontrolować kwarantann. Komendant poinformował o 

funkcjonowaniu krajowej mapy zagrożeń oraz planach otwarcia w przyszłym roku 

remontowanej policyjnej izby zatrzymań, która jest bardzo potrzebna. Wspomniał też o 

niewystarczającej ilości taboru samochodowego, który na dodatek jest mocno 

wyeksploatowany, zwłaszcza w mieście. W rb. planowany jest zakup 2 samochodów dla 

komisariatu w Poczesnej i w Kłomnicach. Apeluje zatem do rady i zarządu o wsparcie zakupu 

choć drobną  kwotą, co w przyszłości przysłuży się do poprawy bezpieczeństwa  i 

właściwego funkcjonowania gminnych komisariatów, choć tam tego problemu raczej nie ma. 

Ze swej strony oferuje pełną współpracę. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował Komendantowi za merytoryczną i 

wyczerpującą informację. Zapytał, czy są uwagi i zapytania do pana komendanta. 

 

Starosta K. Smela zapytał, czy znany jest policji fakt dobijania się wieczorem do 

zakwaterowanej w m. Siedlec ukraińskiej rodziny (matka z 3 córkami) i nagabywania jej  

o pracę.  

 

Komendant D. Kiedrzyn odparł, że nie było takiego zgłoszenia.  

 

Starosta K. Smela oznajmił, że osoba, która zgłosiła incydent została poinformowana, aby  

na przyszłość tego typu sprawy zgłaszać na policję.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat złożył na ręce Komendanta podziękowania dla wszystkich 

funkcjonariuszy za służbę w trudnych, covidowych czasach, tudzież w sytuacji aktualnej. 

Podziękował za to, że stają na wysokości zadania i strzegą naszego bezpieczeństwa i życzył 

dobrej, spokojnej służby. Komendantowi jeszcze raz pogratulował wyboru na stanowisko.. 

Zna powiat i jest zaprawiony w boju od 23 lat.  

 

Komendant D. Kiedrzyn powiedział, że skończył się covid, ale, a zaczęło coś innego, gdzie 

każdy czuje obawy, a zwłaszcza służby. To co zostało dobrego po covidzie, to możliwość  

prowadzenia odpraw on-line ze wszystkimi komendantami.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zakomunikował, że w związku ze zmianą ustawy o 

samorządzie powiatowym we wszystkich procedowanych dziś projektach uchwał należy 

uwzględnić aktualny publikator tj. Dz. U. 2022 poz. 528 z późn. zm. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028 został  
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udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/253/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028: 22 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2022 – 2028 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, 

Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Janowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapic 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Częstochowskiego na 2022 rok został radnym udostępniony w systemie 

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/254/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Częstochowskiego na 2022 rok.: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk Kasiura, 

Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan 

Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Janowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 



 7 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie za 2021 

rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej został radnym udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są 

uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/255/2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie za 2021 rok oraz 

wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej: 23 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 

6 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Częstochowie za 2021 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2021 rok został 

radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/256/2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2021 rok: 23 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy 

Zastępczej za 2021 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk 

Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, 

Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 
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BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie podniesienia 

minimalnego wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej i prowadzącemu rodzinny dom 

dziecka został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/257/2022 w sprawie podniesienia minimalnego 

wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej i prowadzącemu rodzinny dom dziecka: 23 

głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie podniesienia minimalnego wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej i 

prowadzącemu rodzinny dom dziecka 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, Henryk 

Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, 

Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia 

zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 roku został radnym udostępniony w systemie eSesja i 

zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/258/2022 w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

2022 roku: 23 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 
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Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie dokonania 

oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego dla powiatu częstochowskiego za 2021 rok 

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/259/2022 w sprawie dokonania oceny stanu 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego dla powiatu częstochowskiego za 2021 rok: 23 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie dokonania oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego dla powiatu 

częstochowskiego za 2021 rok 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielania z 

budżetu Powiatu Częstochowskiego doraźnej pomocy obywatelom Ukrainy został radnym 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Dzisiaj już była 

mowa o tym, że te pieniądze i te dary zostaną przewiezione na Ukrainę przez naszych 2 

radnych. Życzymy im zatem, aby spokojnie wrócili. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. Zauważył, że w tym temacie dyskusja winna być jednostronna, 

albo w ogóle. 

 

Radny M. Chudzik zapytał, czy przewidywana jest jeszcze dalsza pomoc finansowa dla 

Ukrainy.  

 

Starosta K. Smela odparł, że na razie nie ma takiej propozycji.  

 

 

 



 10 

 

Naczelnik Wydziału Fn A. Osadnik - Trzepizur poinformowała, że niniejszy projekt 

uchwały dotyczy pomocy udzielanej dla strony ukraińskiej na miejscu w kraju. Następna 

uchwała w tym zakresie, którą będziemy procedować w pkt. 17 będzie dotyczyła udzielenia  

pomocy rzeczowej przez  zaprzyjaźniony powiat bodeński dla powiatu kołomyjskiego 

zagranicą. Powiat bodeński zaproponował pomoc w wys. 40000 € , tj. 179 tys. zł i za naszym 

pośrednictwem ta pomoc zostanie przekazana na Ukrainę. To jest to, o czym wcześniej 

wspominał starosta, że jesteśmy w trakcie organizowania zakupów i ta pomoc zostanie na 

Ukrainę przekazana. Jest to zatem inna forma pomocy, niż pomoc omawiana w pkt. 15. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/260/2022 w sprawie udzielania z budżetu Powiatu 

Częstochowskiego doraźnej pomocy obywatelom Ukrainy: 23 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielania z budżetu Powiatu Częstochowskiego doraźnej pomocy 

obywatelom Ukrainy 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnych cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym  na terenie 

powiatu częstochowskiego oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej 

w tych przewozach został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. W związku z tym, że jest to nowy punkt, wprowadzony dzisiaj do 

porządku obrad, prosi o rekomendację ze strony zarządu powiatu.  

 

Członek Zarządu A. Morzyk oznajmił, że procedowany projekt uchwały został 

przygotowany w związku z sytuacją na rynku paliwowym, która się przekłada na ceny 

wozokilometrów u operatorów realizujących usługi transportowe dla powiatu, celem 

bilansowania kosztów transportu publicznego. Wzrost cen biletów będzie wynosił 1 złoty w 

danym przedziale odległościowym i zafunkcjonuje najwcześniej od 1 maja. Poszczególne 

przedziały zostały wyszczególnione w projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/261/2022 w sprawie ustalenia maksymalnych cen 

za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym  na terenie powiatu 

częstochowskiego oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w tych 

przewozach: 23 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym na terenie powiatu częstochowskiego oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej w tych 

przewozach 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kołomyjskiego (Ukraina) dotkniętego działaniami wojennymi 

został radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Projekt został wprowadzony do porządku obrad dzisiaj. Starosta oraz naczelnik A. Osadnik - 

Trzepizur byli uprzejmi wyjaśnić wszystko dokładnie. Chodzi o kwotę 40000 €, którą my, 

niejako pośrednicząc w transakcji i udzieleniu pomocy, przekażemy do powiatu 

kołomyjskiego. Przewodniczący zapytał, czy pomimo tego wyjaśnienia są uwagi i zapytania do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/262/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Kołomyjskiego (Ukraina) dotkniętego działaniami wojennymi: 23 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kołomyjskiego (Ukraina) 

dotkniętego działaniami wojennymi 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam 

Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, 

Adam Wochal 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Całusińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Kapica 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja o wykonaniu planu 

finansowego rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 za 2021 rok została 

udostępniona w systemie eSesja i zaakceptowana przez komisję merytoryczną. Starosta  
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K.Smela wspominał i informował nas wszystkich o tym. Informacja stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 
 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 2 marca  

2021 roku do Rady Powiatu wpłynęły materiały będące przedmiotem obrad sesji oraz 

zaproszenia i oferty szkoleń. 

 

Ad. 20 
Radny M. Chudzik poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Łowczy Okręgowy Piotr Czapla wyszedł z inicjatywą, aby 

na terenie miasta Częstochowy wybudować strzelnicę w celach szkoleniowych. Komisja 

uznała inicjatywę za cenną i wsparła działania w tym kierunku, zdając sobie jednak sprawę, 

że nie jest to łatwe przedsięwzięcie. 

 

Radny I. Palutek poinformował, że dotarły do niego od mieszkańców Łochyni dwa pisma 

dotyczące rozwijania nadmiernej prędkości po wybudowaniu wiaduktu nad trasą DK1 od 

Mykanowa do Borowna skierowane do PZD i do Komendy Policji. Odpowiedzi na pisma 

wzajemnie się wykluczają. Wydział Ruchu Drogowego przyznał, że policja kilkakrotnie 

łapała kierowców przekraczających szybkość i wystosował pismo do Powiatowego Zarządu 

Dróg o zmianę organizacji ruchu poprzez wprowadzenie zwężeń dróg, tzw. szykan, w celu 

poprawy bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu. Powiatowy Zarząd Dróg potwierdza, 

że kierowcy przekraczają tam prędkość, ale jednocześnie mówi, że tam już są postawione 

znaki drogowe, więc żadne szykany nie są potrzebne, przy czym organizację ruchu 

zatwierdził starosta, jako organ zarządzający. Poza tym kierowcy powinni sami wiedzieć, że 

szybkość maksymalna na odcinku zabudowanym wynosi 50 km na godzinę. Nie wie zatem, 

czy zainteresowane strony czekają aż dojdzie do wypadku śmiertelnego, bo jest przekonany, 

że szykany postawią, ale jak do niego dojdzie. Następnie radny odniósł się do kwestii  

instalacji świateł na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z drogą powiatową w miejscowości 

Kokawa w gminie Mykanów, o czym wspominał starosta. Przebudowa drogi wojewódzkiej 

była tam 2 lata temu zrobiona i nikt nie pomyślał o światłach, które dopiero teraz mają być 

zainstalowane, bo rzeczywiście jest tam sporo wypadków. Tak wiec światła będą zrobione, 

ale wyjdzie to dużo drożej, bo Wojewódzki Zarząd Dróg umywa ręce prawie od wszystkiego 

i  wszystko trzeba z nimi na siłę załatwiać. Radny zapowiedział, że będzie składał interpelację 

w sprawie wykonania chodnika na odcinku 30 m w miejscowości Lubojna ul. Współczesna, 

gdzie również potrzebna jest zgoda Wojewódzkiego Zarządu Dróg, z którym jak wcześniej 

wspominał są problemy.   

 

Przewodniczący Rady A. Kubat przypomniał o obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych w terminie do 29 kwietnia 2022 roku. Ze względów organizacyjnych prosi o 

składanie oświadczeń w terminie wcześniejszym, niż ustawowy. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz.11:48 zamknął 

obrady XXXV Sesji Rady Powiatu.  

 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio oraz 

transkrypcją stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu.  

 

 

Protokół sporządziła: Iwona Ciniewska 


